
 

 

Fullmäktigefråga till Katarina Nyberg Finn, ordförande i hälso- och 

sjukvårdsnämnden 

 

På regionfullmäktige i juni informerade Caroline Johansson, verksamhetschef på 

område psykiatri, om omställning av verksamheten under sommaren.  

 

Bl a informerades om att:  

• ställa om verksamheten inom heldygnsvården och specialistpsykiatriska 

omvårdnadsteamet (SPOT) 

• för att kompensera för att antal vårdplatser minskar med 8 vårdplatser, till 

totalt 26, behöver vi göra en omställning och utöka mobila resurser 

• SPOT kommer att bemannas upp med undersköterskor/skötare under 

omställningsperioden men vi kommer även utöka med andra 

yrkeskategorier som ST-läkare, psykologer, sjuksköterskor 

• SPOT bemannas dygnets alla timmar i veckan 

 

Mina frågor till ordförande i HSN: 

• Räckte antalet vårdplatser eller förekom det överbeläggningar? 

• Kommer SPOT att även fortsättningsvis jobba 24:7, om inte varför? 

 

Eva Ljungdahl 

Miljöpartiet 

 


